

## Referat Sociokratigruppen Urbania

		<b>Dagsorden</b>	
		<p>Punkt 1: Sociokratisk Aftenskole 13/1-14/1-24</p> <p>Punkt 2: Udformning af domænebeskrivelse for sociokratigruppen (Inger er skriverkarl) og så fortsætter vi processen i gruppen. Vigtigt at medlemmer af sociokratigruppen, der ikke kan være med på møder om domænebeskrivelse, har mulighed for at reagere efterfølgende. (afbud Jens Erik og Cleo)</p> <p>Punkt 3: Julefrokost</p>	
Mødetid		Dato, tid: <b>torsdag, den 30. november 16.30-19.00 hos Ane</b>	
Tid	Min	Emne	
16.30	8	Tjek-ind	
16.38	10	<p>A(ttendance): Nila, Riko, Ane, Nille, Inger, Merete</p> <p>Afbud: Jens Erik og Cleo</p> <p>D(uration): mødets varighed: senest kl. 19</p> <p>M(inutes): referat fra sidst</p> <p>I(nformation): meddelelser</p> <p>Ane: Udlejningsaftale Københavns Kommune: i aftalen står der ikke noget om 1. gangsendflytning. Spørgsmål om hvad det betyder? Inger vil gerne se aftale, fordi hun sidder i indflytningsgruppen i Urbania.</p> <p>Inger: I proces med at vælge entreprenør, derfor kommunikerer Urbania ikke med Vandkunsten.</p> <p>Inger: Der er dannet et sociokratisk netværk, som efter et møde er kommet til at hedde Kate's Joint (opkaldt efter mødestedet). Der kommer flere informationer.</p> <p>N(æste 2 møder) tid og sted: 16/12/23 hos Inger, Baggesensgade 6, 4., kl. 9.30-12.00 + julefrokost. Mandag, den 22/1/24 hos Jens Erik, Birkegade 4, 3.th</p>	
16.48	2	Samtykke til dagsordenen Der skal 5 minutter mere til opdatering af backlog	B
16.50	25	<p><b>Punkt 1</b></p> <p>Sociokratisk Aftenskole 13/1-14/1-24</p> <p>Bemanding af de fire moduler: 1 og 3 om lørdagen, 2 og 4 om søndagen.</p> <p><u>Materialer</u>: Der ligger noget på vores drev, men ikke det hele. Inger lægger ind, hvad hun har på modul 3, Nille lægger ind for modul 1. Vi skal have styr på, om vi har nok af de laminerede ark. Inger har en rettelse til "Fra idé til forslag". De, der bliver ansvarlige for de enkelte moduler, tjekker om de er ok. Inger har en bunke liggende.</p> <p><u>Sted</u>: <b>Jens Erik har lovet at finde et andet sted end MS, fordi der skal være mere plads. Vi kan ikke invitere før vi har et sted.</b></p> <p><u>Bemanding</u>: Nille og Inger vil gerne tage modul 1 (beslutningsproces) Cleo og Inger vil gerne være med på modul 3 (idegenering), Jens Erik og Merete vil gerne være med på modul 2 (mødestruktur/nominering), Riko og måske Jens Erik vil gerne tage modul 4 (organisation)</p>	B

		<p><u>Invitation/tilmelding:</u> Det skal være muligt at tilmelde sig et enkelt modul. Deltagerne skal svare på hvilke(t) modul(er) de tilmelder sig. Riko sørger for det praktiske, Inger skriver selve invitationen. Tilmeldingsfrist en uge før.</p> <p><u>Forplejning:</u> Bede deltagerne om selv at tage "madpakke" med. Det skulle nok kunne lade sig gøre med en times frokostpause, så man evt. kan nå at hente noget.</p>	
17.15	15	<p><b>Punkt 2</b></p> <p>Udformning af domænebeskrivelse for sociokratigruppen (Inger er skriverkarl) og så fortsætter vi processen i gruppen. Vigtigt at medlemmer af sociokratigruppen, der ikke kan være med på møder om domænebeskrivelse, har mulighed for at reagere efterfølgende. Jens Erik og Inger har lavet oplægget.</p>	U
18.20 18.15	10	<p><b>Punkt 3</b> Julefrokost (se vedhæftede dokument)</p>	B
18.30	15	<p>Opdatering af backlog</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Tidspunkt?: Hvordan praktiserer vi sociokrati i store grupper? (Jens Erik (tovholder), Inger og Nille laver oplæg på mødet</li> <li>• 16/12: valg af facilitator og sekretær</li> <li>• 16/12: feedback i gruppen (Inger)</li> <li>• 30/11: Udformning af domænebeskrivelse for sociokratigruppen (Inger er skriverkarl) og så fortsætter vi processen i gruppen.</li> </ul> <p>Inger om feedback: vi har en fælles opgave og det er i f. t. den, at vi giver feedback, så vi bliver bedre til at varetage vores opgave. "bliv ved med at ..." + "du kunne måske ændre ...." Alle skal sige noget til alle, så det tager nok en time og et kvarter. Den information er noget man får, og som man selv bestemmer, hvordan man bruger. Skal ikke refereres.</p> <p>Riko: en idé at vi lægger en ramme for denne feedback. Inger skriver nogle linjer om dette, som kommer med i indkaldelsen. Inger overvejer, om feedback kan nøjes med at tage en time.</p>	B
18.45	15	<p>Tjek-ud</p> <p>Skulle lige komme ind i emnet om domæner, synes det er lidt uklart, hvad der er vores mål. Men fint møde.</p> <p>Interessant at emnet om domæner kunne tage så lang tid, fordi der kommer nyt på bordet. Uenigheden om domænebeskrivelse var først lidt ubehagelig, men blev håndteret ok.</p> <p>Kan godt forstå, at det er lidt svært at være med for nye medlemmer. Synes også at det var tankevækkende, at der var uenighed. Godt mødeforberedelsesteam. Blev lidt rodet omkring aftenskolen, men der kom styr på det. Måske en diskussion af, hvordan backloggen skal diskuteres.</p>	

	<p>Forstod ikke den måde, som backlog blev brugt på mødet.</p> <p>Spændende med domænebeskrivelse, fint med uenighed, oplevede selv at skifte holdning – lære af hvad andre siger. Lidt rodet, bliver lidt forvirret når flere taler på en gang. Nok ikke plads til at diskutere domæner på næste møde.</p> <p>Lærer noget hele tiden. Opfatter backlog som punkter til kommende møder. Manglede en ansvarlig for sociokratisk aftenskole, det blev dog løst alligevel. Synes det har været et konstruktivt møde.</p> <p>Konstruktivt møde, blev lidt frustreret over ikke lige at kunne diskutere uenigheden, men lært at det er ok, spændende.</p>	
--	--	--